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Dobbelt petanquebane 
 
Blot til orientering er vores ejendomsfunktionærer ved at 

anlægge den dobbelte petanquebane, som efter forslag 

fra afdelingsbestyrelsen blev vedtaget af beboerne på 

afdelingsmødet den 23. august 2021. 

 

Vi håber, at petanquebanerne bliver til stor glæde for 

beboerne og dermed bidrager til at styrke det sociale 

fællesskab. 

 
Venlig hilsen 
 

 
 

Mike Hergot 
Inspektør 

 
 
 
 
  

 

 
Til beboerne i afdeling 1 


